
Referat af møde i ungegruppen den 21/6-2011 

Fremmødte: Majbritt, Christian, Anders, Anna-Kristine & Gita 

Manglede: Morten Skjollander samt Steen Ovesen 

Pkt.2: Misbrug i byen: 

Besøg af Bjarne Hansen fra SSP. Han er ligeledes kontaktperson til samrådene. Han kunne fortælle om, at i 

Grindsted er der børn der eksperimenterer med stoffer / hash fra 6kl. og op efter. Ligeledes kunne han 

fortælle om en ung der har været på stoffer men er i behandling. Vi talte om steder i byen, hvor der kan 

købes stoffer.  

Pkt.1: Godkendelse af referat 
OK 
 
Pkt.3: Udkast fra byudviklingen/grønne områder 
Multibanen koster 162.000 kr., vi har pt. 100.000 kr., som Simon GSK, har søgt ved ”Byudviklingen”. Vi vil 
søge ved Lions Club til borde / bænke sæt samt fliser. Anna – Kristine laver ansøgning.  
 
Pkt.4: Brev til kommunen læst og tilføjet rettelser – Gita / Anna retter og sender til Christian som 
videresender til kommunen. 

 

Evt.: GIF og GSK vil ikke stille klublokaler til rådighed, forslaget er at det er ungdomsklubben der skal bruges 

i vinterhalvåret, da det er den der er indrettet til formålet. 

Anna: Hvad gør vi når indesporten starter igen, når de unge kommer ind i hallen? Spørgsmål stillet, som der 

ikke er svar på! 

Der er modtaget forslag fra Tranevej 16 vedr. skilte i skoven med gamle vejnavne samt forslag om, at nogen 

sal slå græsset ved busholdepladsen Ringdrosselvej. Vi modtog orienteringen omkring dette. 

 

Næste møde den 27/9-2011 kl. 18.00 (med spisning) i ungdomsklubben. 

Punkter til dagsorden sendes til Majbritt senest uge før – tilbagemelding om deltagelse til mødet den 20/9-

2011 af hensyn til mad. 

 

Referent Gita Mogensen 

 

 


